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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 30.9.2024 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda  
MO Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO  
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO (online) 
Kocián Tomáš – pokladník MO  
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 

Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení 
 
Omluven: 
 
 
Host: 
Ing. Petra Jakešová

 
 

 
 

 
 

PROGRAM ZÁŘIOVÉ SCHŮZE 
 
 
Předseda MO Ing. Pavel Kocián zjišťoval stav digitalizace údajů do RISu. Současný stav představil jednatel, který již 
narazil i na drobné nejasnosti v členské základně a vydávání povolenek přes RIS. O novinkách se dozví hospodář MO, 
Ing. Martin Holčák, který se 01.10.2024 má zúčastnit: Školení hospodářů na RIS na MO Ostrava. 
Jednatel je v kontaktu s Ing.Radkem Harabišem, z MO Frenštát, který dělá školitele RIS pro VÚS Ostrava + kontaktuje 
účetní z VÚS Ostrava. 
Jednatel aktuálně eviduje 473 dospělých, 40 mládežníku, 83 dětí v MO Rožnov. Konstatoval, že na podzim proběhne 
ještě odvod do FRR za MO ve výši cca 80 000 Kč. 
 
Vedoucí rybářské stráže podal návrh na zakoupení stejnokroje pro rybářskou stráž. Předseda reagoval, že musí podat 
oficiální návrh, který mu Výbor případně odsouhlasí. 
 
 
Pokladník MO představil Ing. Petru Jakešovou, novou externí účetní MO. Ta musela připravit komplet nové přehledy 
od ledna 2024. Musela se seznámit s veškerými příchozími platbami za známky, FRR, povolenky a brigádnickou 
činnost. U jednotlivých plateb je nutné rozklíčovat přerozdělování částek mezi MO a VÚS. V případě nejasností bude 
kontaktovat jednatele MO, předsedu MO, popřípadě pokladníka MO.  
Dále podala info o změnách v DPP - změnilo se jen to, že kdo má DPP, musí být přihlášen na Okresní správu sociálního 
zabezpečení, musí být přihlášen každý – i ti, co nepřesáhnou částku 10 000 Kč za měsíc. V případě více souběžných 
DPP (i u různých zaměstnavatelů) je nutné zvolit, která DPP je hlavní. Dále upozornila, že musí řešit přihlášení (začátek 
DPP) a ukončení DPP. Bude tedy potřebovat vždy na každé dohodě přesně stanovit kompletní evidenci pracovní doby, 
rozvržení pracovní doby (včetně přestávek), iniciály pracovníka, dohodnutou výši odměny. Za tuto agendu odpovídá 
Ing. Martin Holčák. Účetní odešle do 20.dne následujícího měsíce přehled na OSSZ. 
Externí účetní zakoupí rozšířenou verzi ekonomického softwaru Pohoda.  
 
 
 
Hospodář MO, Ing. Martin Holčák podal info o hospodářské činnosti za 3.kvartál 2024 
26.09., pstruh duhový 70kg do přehrady 100 kg do toku 
27.09. 500 kg kapra do přehrady, oboje nad zarybňovací plán, hrazeno MO  – proto nebylo zahájeno 
7 komerčních odlovů: 
 13.06.  Hodorfský potok 

14.07.  Solanecký potok 
18.08. Hodorfský potok 



24.08. Hodorfský potok 
22.09. Hažovka – 2 odlovy 
28.09. Hodorfský potok 
 

Z důvodů zvýšených počtů dotazů hospodář řešil problematiku lovu vláčením s jednoháčkem bezprotihrotu na revíru 
č. 473002, podrevíru č.2 – přehrada Horní Bečva od 1.9. do 30.11 – dle BPVRP je přívlač povolená. 
 
Roman Zuzaňák podal info o tom, že proběhlo jen jarní kolo muškařských závodů – na našem revíru,  kde jejich 
družstvo skončilo na 2.místě, v jednotlivcích vyhrál Roman Zuzaňák. Celkově za celou sezónu skončili na 2.místě. 
Odmítli však postup do 2.ligy. Za pořádání závodů a úspěchy soutěžnímu týmu poděkoval předseda MO. 
 
Pan Václav Liška podal info, že po povodních začaly probíhat i neplánované zásahy na revíru (v rámci krizové situace), 
které nemohly být předem hlášeny. Odstraňování popovodňových škod probíhá na řadě potoků. Práce zadává Povodí 
Moravy, informuje případně CHKO.  
Povodí bude provádět revitalizaci úseku Rožnovské Bečvy blízko VaK nádrží za fotbalovým hřištěm (nejdříve vytáhnou 
napadané stromy, pak bude zpracován projekt na obnovu toku – případně vytvoření sekundárního koryta. 
Dále je několik dalších plánů – např. úpravy štěrkové lavice u ústí Hodorfského potoka. 
 

ÚKOLY Z KVĚTNOVÉ SCHŮZE 
Výbor MO bere na vědomí: 

1) Změny v DPP – agendu za MO povede hospodář MO, Ing. Martin Holčák, účetní – Ing-Petra Jakešová bude 
zajišťovat hlášení na OSSZ. 

Výbor MO schvaluje: 
2) Externí účetní zakoupí rozšířenou verzi ekonomického softwaru Pohoda 

Výbor MO ukládá: 
3) Hospodář MO, Ing. Martin Holčák se zúčastní školení hospodářů MO VÚS Ostrava na práci s programem RIS, 

v úterý 01.10.2024. 
4) Jednatel zajistí odvod financí do FRR za MO – v podzimním termínu. 
5) Vedoucí rybářské stráže, Mgr. et Bc.Lumír Mazan, podá Výboru MO Rožnov návrh (s naceněním) stejnokroje, 

který by se pořídil pro členy rybářské stráže. Termín do konce října (pokud by chtěli stejnokroje pořizovat ještě 
letos). 

 
 

místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek, 30.09.2024 


